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Ad pkt. 1 
Der blev besluttet at tilføje et punkt til dagsordenen: punkt 6c) Ansøgning om midler til klinikpersoner*). 
Herefter blev dagsordenen godkendt.  

Referat Studienævn for Audiologopædi 
 
   
Dato: 19-11-2018, kl. 13:15 – 16:15  
Lokale: 
Deltagere:  
 
 
Fraværende:  
Referent: 
Dagsorden sendt 
til orientering til:  

Romeo  
Rineke Brouwer (RB), Klara Tandrup Pedersen (KTP), (KKM), Heidi Christensen 
(HC), Thomas O. Madsen (TOM), Kamma Klitgaard Miethe (KMS), Emilie Lund 
Pedersen (ELP) 
Jesper Schmidt, Camilla Torp Knudsen, ), Laila Kjærbæk  
Dorte Cohrt Nebel (DCN) 
 
Sharon Millar, Steffen Nordahl Lund 

 

 
Dagsorden: 

  

1. Godkendelse af dagsorden 19. november 2018  
2. Godkendelse af referat 22. oktober 2018 – godkendt via skriftlig høring 

9. november 2018  
Dato 26. september 2018 

3. Meddelelser 
a) Studienævnsformanden 
b) De studerende 
c) Sekretariatet 

 

4. Merit- og dispensationsansøgninger*)  Sagsnr. 18/936 

5. Sager til behandling eksamen 
Ingen sager til behandling 

 

6. Sager til behandling studieordninger 
Ingen sager til behandling   

 

7. Sager til behandling kvalitetspolitikken 
a) Decentral evaluering af studiestart (årshjul) 
b) Opdatering af kandidatuddannelsens markedsføringssider (årshjul) 
c) Gennemgang af årshjul (årshjul) 
d) Indkøb af materialer for det resterende annuum 

 

8. Andre sager til behandling 
a) Dato for aflevering af BA-projekter 
b) Mail fra Fakultetet vedr. Evaluering af undervisning*) 

 

9. Sager til behandling undervisning 
Ingen sager til behandling 

10. Eventuelt 
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Ad pkt. 2 
Referat er godkendt via skriftlig høring med frist den 9. november 2018. 
 
Ad pkt. 3 

a) Formanden: 
- informerede om en handleplan for studiemiljøet, som blev udarbejdet sidste år. Der er igangsat 

initiativer fx:  Det bliver adresseret allerede ved studiestart at det ikke er nødvendigt for at 
blive en god audiologopæd udelukkende at have høje karakterer. Herudover  er der fokus på 
feedback: Der flere fag, der har feedback på eksamensopgaver, grunden til at andre fag ikke 
har, er måske at det ikke er muligt med feedback.  

- orienterede om at studiet har forespurgt FLAP om samarbejde i forhold til arrangementer for 
’studiemiljøpengene’. Arrangementer uden alkohol er under planlægning.  

- oplyste at de studerende i en undersøgelse har nævnt at de bruger i gennemsnit 22 timer/ugen 
på studiet. Det tal er for lavt, da det er et fuldtidsstudie. Der kan dog være flere grunde til at 
der angives for få timer, Fagkollegiet tager dette op på næste møde. 

- informerede om studieordningsændringen, der blev vedtaget på sidste møde, er sendt til 
fakultetet. Selvom ændringen er kategoriseret som væsentlig er ændringen ekstraordinært 
blevet godkendt af fakultetet – mod at de studerende selv skal kunne vælge mellem ny og 
gammel udprøvning.  

- oplyste, at fakultetet og institutlederkredsen har besluttet at undervisningsevalueringer nu skal 
fremsendes til institutlederen.  

- orienterede om Rektors studieledermøde, hvor et af punkterne var hvordan universiteterne 
håndterer beslutningen om der ikke må være så mange engelsksprogede uddannelser mere.  

- orienterede om fremtidens uddannelser – og hvordan journalistik forsøger at etablere en 
uddannelse bestående af små (’nano’) fag.  

- informerede om at arbejdet med at tildele specialevejledere elektronisk var i fuld gang.  
b) De studerende: 

- kunne afsløre at FLAP er i gang med at arrangere en bowlingtur i foråret for 
studiemiljøpengene. Der skal søges om at resterende midler overføres til 2019. 

- oplyste, at der er 8 opstillede kandidater som studienævnsrepræsentanter. Det er godt, at der 
er så mange interesserede. Alle studerende opfordres til at deltage i valget.  

c) Sekretariatet:  
- Der er ansøgt og godkendt ny censor i faget TAS II.  
- Undervisningsplanlægning for forår 2019 er næsten helt færdig – afventer SUND. 

 
Ad pkt. 4 
Der blev behandlet 6 ansøgninger. Se fortroligt referat.  
 
Ad pkt. 5 
Ingen sager til behandling.  
 
Ad pkt. 6 

Ingen sager til behandling.  
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Ad pkt. 7 
a) Den decentrale studiestartsevaluering viser at de studerende generelt synes at to dage er for lidt og 

det bliver derfor et presset forløb. Det kunne være en fordel at lave særskilte arrangementer med 
de politiske organisationer på et senere tidspunkt, da det godt kan blive overvældende i forbindelse 
med studiestarten.   

b) Punktet udsættes til næste møde (18.12.2018).  
c) Punktet udsættes til næste møde (18.12.2018).  
d) Det blev besluttet, at der kan indkøbes materialer for resterende midler på annuum. KTP hører 

fagrådet.   
 
Ad pkt. 8  

a) Fakultetet har givet dispensation fra den ellers fastsatte afleveringsdato for bachelorprojekter (15. 
maj). Det blev derfor besluttet at lægge afleveringsdato for bachelorprojekterne den 24. maj. ¨ 

b) Efter en debat om undervisningsevaluering ønsker studienævnet at pointere, at det er vigtigt at 
kvalitetssikringen af undervisningen er et anliggende for studienævnene.  Det er vigtigt, at de 
studerendes evaluering ikke får utilsigtede følger for undervisningen. Indførelsen af den delte 
undervisningsevaluering på audiologopædi burde kunne opfylde kravene til både grunddata til 
institutionens brug, selvudvikling af underviserne og refleksion hos de studerede. Det obligatoriske 
(slutevaluering) spørgeskema på studienævnet indeholde spørgsmål, som vil kunne dække 
relevante informationer for den videre proces. Det er obligatorisk for underviserne at gennemføre 
evaluering i løbet af et undervisningsforløb og studenterreflektionen er blevet modtaget godt bland 
de studerende. RB vil udarbejde et svar til fakultetets skrivelse.  

c) Ansøgning om midler til gaver til 3 klinikpersoner á 75 kr. samt 1 gave á 150 i faget Klinisk Praksis 
blev imødekommet.  
   

Ad pkt. 9 
Ingen sager til behandling.  
 
Ad pkt. 10 
Den undervisning som TOM står for i forårssemesteret er planlagt til mandage kl. 9-13. Det er derfor 
nødvendigt at studienævnsmøderne først starter kl. 13:15.  
De Studerendes Dag afholdes den 16. maj – derfor flyttes studienævnsmøde i maj til den 13. maj.  
 
Næste møde afholdes 18. december 2018, kl.  13:15 til 16:15 i Lysningen, stuen 
 
 
Rineke Brouwer 
Studienævnsformand           /         Dorte Cohrt Nebel  
           Studienævnssekretær 
 
 
 


